
Merre visz az utam? 

 

Eltelt az első félévem nyolcadikosként. Már túl vagyok a felvételin is. Nagyon várom, hogy 

milyen eredményt sikerült elérnem. Remélem, hogy felvesznek a vágyott intézménybe.  

Mivel születésem óta állatokkal vagyok körülvéve, ezért régen az volt az álmom, hogy 

felnőttként állatorvos leszek. Mindig is szerettem segíteni másokon, ezért úgy gondoltam, ez 

a hivatás a tökéletes választás számomra.  

Ám rájöttem idővel, hogy talán mégse ez az igazi. Nem sokkal később édesanyám javasolta: 

mivel jól elvagyok a kisebb gyerekekkel, mi lenne, ha óvónő lennék?  Úgy döntöttem, ez lesz 

a megfelelő.  

 

 

Utánanéztem, hogy ebben az estben melyik iskola lesz a legjobb választás. így tűztem ki 

magam számára a Deák szakgimnáziumot.  

Igaz, a Kölcseyben felvételiztem. Az oka annyi, hogyha a gimnáziumba felvesznek és 

végigviszem, utána lesz lehetőségem másik városban tanulni. Ott német nyelvű óvónőképzés 

is van. Azt elvégezve akár Ausztriában dolgozhatnék óvónőként.  

Amennyiben a Kölcsey nem sikerül, másik opcióként marad a Deák.  

A célom tehát egyértelművé vált. A hozzá vezető út kétesélyes. Egy a fontos: érjem el a 

vágyott hivatást. 

 

Kovács Viktória 8.b 

Landorhegyi Sportiskolai Általános Iskola 


